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Svenska Brukshundklubbens utskott för 

avel och hälsa 

PROTOKOLL 7/2024 

 

Datum: 2024-08-19 

 

Tid: Kl. 19:00- 21:20 

 

Plats: Digitalt Teams, 19:00-21:00 

 

Ordförande:  Jeanette Forssman 

 

Närvarande: Yvonne Brink 

Ann Essner  

John Örvill  

Reino Oskarsson 

 

Anmält förhinder: 

 

Camilla Rönnqvist 

Daniel Svensson 

 

Från kansliet: Britta Agardh 

 

 

   

Övriga deltagare: 

 

 

Justerare: John Örvill  

Vid protokollet: Britta Agardh 
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1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE  
Jeanette hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.  

2. VAL AV JUSTERARE 
John valdes att justera dagens protokoll. 

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

Utskottet beslutade att godkänna förslaget på dagordning. 

4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

• Protokoll 5, inväntar godkännande av FS 

• Protokoll 6, inväntar godkännande av FS  

5. AKTUELLA DISPENSER 

• 2024-07-11 Dispensansökan ålder MT+ mail 

Utskottet beslutade att inte godkänna dispensen och att handläggaren informerar ägaren och 
SKK om beslutet. 

• 2024-08-09 Dispensansökan ålder MT FM Panter 

Utskottet beslutade att inte godkänna dispensen och att handläggaren informerar ägaren om 
beslutet. 

• 2024-08-16 Åldersdispensansökan 

Utskottet beslutade att inte godkänna dispensen och att handläggaren informerar ägaren om 
beslutet. 

6. MINNESANTECKNINGAR FRÅN UTSKOTTSGRUPPERNA 
• UGE information 2024_1, utskick till rasklubbarna. 

Brush-upen är inställd på grund av den ekonomiska situationen. Beslutet togs vid tidigare möte 

2024-06-24. 

UGH, Hälsa och friskvård rapporterar om telefonmöten med arbetsgruppen. Det kommer att 

publiceras en artikel i Brukshunden om kyla och värme, om tips till hundägare. Önskar dialog med 

Prov och tävlings så informationen kommer fram till funktionärer och kan användas i kommande 

utbildningar. Sund och hållbar hundhållning är slutrapporterat till FS.  

7. EKONOMI  
• Utfallsrapport jan-juli 

• Uppdaterad budget_2024-07-08 

• Bidragsberättigad Avelskonferens för 2026. Svar från SKK, avslag. 

• Reseräkningarna ska godkännas av mental 

 

8. BESLUTS- OCH UPPFÖLJNINGSÄRENDEN 
• Hemställan sänkt åldersgräns för exteriörbeskrivning.  

Inväntar svar från SKK.  

• 2024-07-09 Ansökan om att göra en utkorsningskull, Vit herdehund 
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Behöver yttrande från rasklubben för att kunna fatta ett beslut. Bordläggs tills yttrande 

kommer in från rasklubben. 

• En hund har felaktigt blivit registrerad med Godkänd Exteriördel, det står att det är utfört 

hos Romelanda 2023-10-29. 

arrangören och Tävlingsavdelningen på SKK undrar om de ska ta bort det inrapporterade, 

felaktiga resultatet. 

SKK är redan informerad om att resultatet ska strykas och information om detta kommer att 

skickas till kansliet från John. 

• 2024-08-14 Inkorsningsprojekt Beauceron-240726_1 

SKKs avelskommitté har tagit emot en ansökan om inkorsningsprojekt för beauceron och 

önskar nu yttrande från specialklubben. Bordläggs tills yttrande kommer in från rasklubben. 

9. KONFERENSER OCH UTBILDNINGAR 
• Lathundsutbildningen 

2024-09-07+08 Lathundsutbildning, fysisk. 
Endast två anmälda i dagsläget. Utbildningen flyttas fram till 2024-08-20. John kontrollerar 
avtalet med Scandic och återkommer när nytt datum är bokat. 
 

• Brush- up, Exteriörbeskrivare  

UGE håller på att sammanställa antal deltagare och kommer att skicka ut för information.  

Inställt efter beslut på tidigare möte, se ovan. 
 

• Utställning i samband med European Dog Show 2026 

Yvonne ska skickas ut påminnelse till rasklubbarna. 

 

• RASRUS konferens- digitalt 
2024-11-02- 03, program och föreläsare 
Eventuella inkomna frågorna är inte sammanställda ännu.  
Förslag på föreläsare efterfrågas. Bosse och Yvonne kan informera om de nya exteriörprotokollen 
och diskussioner MT:t genom frågestund. Ordförande FS kan vara med en frågestund. 
Rasklubbarna bör inkomma med input för att konferensen ska kunna genomföras på bästa sätt. 

 

• MH konferensen, 2025 
Ingen ny information 

 

10. RAPPORTER 

• Sammankallande för utskottet informerar om FS-mötet. 
GS slutar och mer information kommer efter helgens FS möte. 

• Kansliet 
A&H:s arbetsgång samt användandet av Teams. 
SBK Tävling fungerar fortfarande inte på MT och exteriörbeskrivningar. 

Förslag på att klubbarna ska ta emot sina egna anmälningar och pengarna. Ska framföras till 
GS. 

• UG avelssamordning 

UGA ska skapa en projektplan för definitionen av avelsutvärdering samt en för det fortsatta 
arbetet med definition brukshund.  
John har gjort ett utkast med olika delmål, och återkommer med mer information 2024-08-29.  

Yvonne efterfrågade minnesanteckningar från arbetsgruppen. 
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• UG exteriör 

UGE arbetar vidare med att färdigställa exteriörprotokollen med de svara rutorna för 

respektive ras.  
Planerar vidareutbildning för exteriörbeskrivare på andra raser och fortsätter att arbeta med 
kravet för utländska hundar och svenskt championat. 

Yvonne poängterade att det finns ett stort behov av en beskrivarkonferens under 2025. 
Endagsmöte planeras in för arbetsgruppen under hösten. 

Exteriörbeskrivning i SBK Tävling 
Exteriörbeskrivning i nya SBK Tävling går att använda som rapportverktyg till SKK, men saknar 

flera funktioner för att kunna användas i dagsläget. 

UGE_SSPKs korning MT och exteriörbeskrivning.  

Yvonne återkommer med information som ska till sammankallande. 

• UG hälsa och friskvård 
Underhålla föreläsningen Hundhälsa2024 genom att sprida dokument och information till 

övriga organisationen. 
Handlingsplan för detta kommer att diskuteras med prov och tävling. 

• UG mental 
Extra möte för att planera MT domarkonferens har genomförts.  Någon form av 

kvalitetskontroll av MT domare planeras på konferensen genom referensdomare.  
 

11. DISKUSSIONSÄRENDEN 
• Fysiskt möte med UGE, se ovan under UG exteriör. 

• Exteriörbeskrivningar.  

Hur ska dessa hanteras? Se ovan. 

• Medlemmar i utskottsgrupperna.  
Hur arbetar utskottsgrupperna och hur få de information? 

• Teamsanvändning.  
Alla medlemmar tillgång till Teams men det fungerar inte hos alla. Det är viktigt att alla 

använder teams för att inte förlora information. 
• 2023-11-06 Ålder MT 

UGA anser att vi behöva få hundägare att genomföra MT vid 30 månader i stället för vid 40 

månader. Utskottet beslutade att UGM får se över detta. 

 

• 3 frågor till höstens RAS/RUS 

• Vilka fördelar/styrkor anser ni att er ras tillför SBK? 
• Vilka delar i ert rasklubbsarbete/distriktarbete vill ni lyfta fram (som goda exempel) till 

övriga? 
• Hur arbetar ni för att förankra innehållet/kunskapen i era rasspecifika avelsstrategier? 

• Avelsfunktionärer. Punkten föreslås ta med på RAS/RUS för diskussion. 
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12. INKOMNA SKRIVELSER, PROTOKOLLSUTDRAG M.M. 
• 2024-07-03 Fråga från Collieklubben 

• 2024-07-01 Protokollsutdrag § 193 Ny ledamot i utskottet för avel och hälsa UG mental 

• 2024-05-28 Avstängning upphör 12483  

• 2024-06-24 Avstängd hund SE25727 2023  

• 2024-06-24 Avstängning upphör på testad hund SE38589 

• 2024-06-28 Avstängning upphör 22387  

• 2024-07-22 SE14641 Avstängning upphör på testad hund  

• 2024-07-31 Avstängning upphör på testad hund 54360 

• 2024-07-31. 17677 2019 Redogörelse Avslutad 

• 2024-08-12 Angående öppet brev från Svenska Dvärghundklubben_20240808  

• 2024-08-12 Synpunkter på Lathundsutbildningen 

 

 

13. UTGÅENDE SKRIVELSER 
• 2024-08-08 Inbjudan till Lathundsutbildning 

• 2024-07-31 Yttrande dispensansökan Anette Lindén 

• 2024-08-12 Beslut från Svenska Kennelklubbens Disciplinnämnd 

• 2024-08-15 Inbjudan till MT domarkonferens 

• 2024-08-15 Frågestund med UGM 
 

14. ÖVRIGA FRÅGOR 
Bör MV fundera på att byta namn på beskrivningen då den inte har något med MH att göra. 

Ansvariga har fått i uppgift att se över MV:s funktion och framtid. 

 

15. ÄRENDEN TILL FS 
Inget 
 

16. OMEDELBAR KOMMUNIKATION AV FASTSTÄLLDA BESLUT  
Inget 

 

18. NÄSTA SAMMANTRÄDE – 2024-09-09 kl. 19:00 

 

19. SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE 
 

Jeanette tackade för kvällens möte och önskade alla en fortsatt trevlig vecka. 
 

 

 


